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27 medlemmer, inkludert styret og sekretær, var til stede. Som gjest deltok i tillegg 
Dr. jur. Johan Axhamn, sjefredaktør for Nordiskt Immaterielt Rättsskydd (NIR). 
 
Følgende sakspapirer var tilgjengelige i møtet og utsendt til deltakerne 10. juni: 
Årsberetning, årsregnskap med noter og revisjonsberetning for 2018.  
 
Styreleder Ole-Andreas Rognstad ønsket velkommen og presenterte dagsorden.  
 
1) Årsberetning og årsregnskap for 2018 
Rognstad gjennomgikk årsberetningen kapittel for kapittel. Lund redegjorde for enkelte 
poster i årsregnskapet, og revisors beretning ble opplest. Kostnadene i 2018 var 
betraktelig lavere enn året før, hovedsakelig som følge av innsparing på regnskapsførsel 
og fordi det ikke ble avholdt julemøte. Medlemmene var i stedet invitert til markering av 
foreningens 70-årsjubileum i 2019. Årsresultatet var på 62 157 kr. 
 
Styreleder orienterte om at styret vil gjennomgå forvaltningen av foreningens midler. 
 
Årsberetning og årsregnskap for 2018 ble godkjent ved akklamasjon, og styret ble 
meddelt ansvarsfrihet.  
 
2) Medlemskontingenter 
Medlemskontingentene for personlige medlemmer, studentmedlemmer og 
foreninger/organisasjoner forble uendret på henholdsvis 350 kr, 100 kr og 700 kr. 
 
3) Valg 
Styret hadde i foregående periode bestått av Ole-Andreas Rognstad (styreleder), Helge 
Olav Bergan, Hege Døssland, Irina Eidsvold-Tøien, Astri M. Lund og Petter S. Rosenlund.  
 
På valg var Rognstad, Bergan og Døssland. Styret hadde ikke mottatt andre forslag og 
innstilte på gjenvalg av samtlige for perioden 2019–2021. 
 
Advokat Lars Jakob Blanck hadde bedt om avløsning etter åtte år som foreningens 
revisor. Styret foreslo at advokat Jan Terje Helmli, juridisk rådgiver i Norsk faglitterær 
forfatter- og oversetterforening, velges som ny revisor. 
 
Forslagene ble vedtatt med akklamasjon.  
 
Styreleder takket for oppmøtet og hevet møtet kl. 17.25. 


